香港環境 卓越大獎 Hong Kong Awards for

Environmental Excellence

SMEs - Shops and Retailers

中小企界別。



潛水歷險會有限公司 Diving Adventure limited



由2000年至今每年都派出義工隊參加「珊瑚 cles

由2000年至今每年都派出義工隊參加「珊瑚 普查」,推動海洋保育文化。

Since 2000, the volunteer team has continuously participated in the "Hong Kong Reef Check", promoting the culture of marine conservation.

潛水歷險會有限公司積極宣揚可持續海 洋環保的訊息。義工隊除每年籌辦多個活動,讓公眾深入了解海洋生態環保外,更 參與海底清潔及珊瑚普查等活動,身體力行 實踐海洋保育。

Diving Adventure Limited has been actively spreading the environmental message of marine conservation. Every year, its volunteer team organises several events for the public to broaden their knowledge of marine conservation. The company also participates in activities such as underwater cleanup and Hong Kong Reef Check to take a leading role in marine conservation.



舉辦水底攝影比賽提高公眾對海洋保育的意識。

Organising underwater photography competition to raise public awareness on marine conservation.